
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AS ETF 20. ŘÍJNA 2010 

Přítomní senátoři: Dr. Pieter Morée, Petr Sláma Th.D., Mgr. Ing. Ondřej Fischer, Jan Kranát Ph.D., prof. ThDr. 

Pavel Filipi, Zora Nováková Dis., Tereza Pleskotová, Daniel Knotek, Ondřej Zikmund, Ondřej Matějovský 

Hosté: Tomáš Živný, Matěj Opočenský (senátoři ASUK) 

Program:  1) volba předsedy a místopředsedy AS  

 2) rozprava o rozpočtu ETF a jeho schválení 

 3) informace o postupu při volbě studentského faráře 

Program zasedání byl schválen (10-0-0).   

Záznam zasedání 

1) volba předsedy a místopředsedy AS UK: 

První zasedání nově zvoleného AS řídí nejstarší senátor prof. ThDr Pavel Filipi. Byla zvolena tříčlenné 

volební komise pro volbu nového předsednictva AS ve složení: Mgr. Ing. Ondřej Fischer, Tereza Pleskotová, 

Daniel Knotek (10-0-0).  

Jako kandidáti na předsedu senátu byli navrženi Jan Kranát Ph.D. a Zora Nováková Dis. Kandidaturu 

přijal pouze Jan Kranát Ph.D. Posléze byl zvolen novým předsedou (9-0-1).  

Ke kandidatuře na post místopředsedy senátu byli navrženi Ondřej Zikmund a Zora Nováková Dis. Oba 

kandidaturu přijali. Místopředsedkyní senátu byla zvolena Zora Nováková Dis. Z odevzdaných deseti hlasů byly 

3 pro Ondřeje Zikmunda, 5 pro Zoru Novákovou Dis a 2 se zdrželi.  

 Odchází senátor Petr Morée do výuky. 

2) rozprava o rozpočtu ETF a jeho schválení: 

 K rozpravě o rozpočtu na rok 2010 byla přizvána tajemnice ETF UK  ing. Eva Svobodová a vedoucí 

ekonomického odd. Eva Semecká. Byla otevřena rozprava o samotném rozpočtu, kumulovaném dluhu za 

uplynulá léta, financování budovy a ekonomickou situaci fakultní ubytovny. AS pověřuje svého předsedu, aby 

dopisem oslovil předsedu komise pro ubytovnu Jana Roskovce, ThD. a dotázal se na a) možnosti prezentace 

této formy ubytování na universitním webu pro jiné studenty UK, b) využití ubytovny během prázdnin a c) 

zkušenosti po roce provozu ubytovny. Návrh schválen (9-0-0). 

 Rozpočet ETF na rok 2010 schválen 8-0-1 (zdržel se D. Knotek) 

3) informace o postupu při volbě studentského faráře: 

 Zora Nováková Dis přednesla referát o situaci studentských farářů ETF a byla otevřena rozprava na 

toto téma. AS pověřuje předsednictvo zasláním dopisu SR CČE s nabídkou, aby na setkání studentů ETF se SR 

byl přizván i zástupce AS ETF jako reprezentant akademické obce ETF. Dopis sepíše Zora Nováková Dis a pošle 

ho AS k doplnění a schválení. Návrh schválen (9-0-0) 

Další zasedání senátu byla stanovena na 25. leden, 12. duben, 21. červen a 20. září 2011. 

Zapsal: Ondřej Matějovský 

Zápis schválen (9-0-0) 


